
HEVES MEGYE 
FÜZESABONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 

________________________________________________________________________________ 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros nyilvános képviselő-testületi 

üléséről. 
 
Ideje: 2021. szeptember 30- án 15:00 óra 
 
Napirend előtt: 
 
- Tájékoztató beszámoló az önkormányzat lejárt szállítói állományának 

alakulásáról 
Előadó: Molnár Richárd alpolgármester 

- Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Molnár Richárd alpolgármester 

 

N A P I R E N D : 
 
1. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata képviselő-testületének  

___ /2021. (  ) önkormányzati rendeletére a 2021. évi költségvetési 
előirányzatairól. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
2. Javaslat Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a 

gyermekvédelmi ellátásokról, valamint az igénylés és a folyósítás rendjéről 
szóló ____ / 2021. (      ) önkormányzati rendeletére. 
Előterjesztő: Veres Péter ESZB elnök 

 
3. Javaslat Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a 

szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló ____ / 2021. (   ) 
önkormányzati rendeletére. 
Előterjesztő: Veres Péter ESZB elnök 

 
4. Javaslat a köztemetőkről és a temetkezésről szóló 33/2009. (IX.2.) 

önkormányzati rendelet módosítására. (Az anyag később kerül kiküldésre). 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
5. Tájékoztató Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2021. 

évi gazdálkodásának féléves beszámolójáról. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
 



6. Tájékoztató a 2020. évi konszolidált beszámolóról. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
7. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata 2021. évi Közbeszerzési 

Tervének módosítására.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
8. Javaslat telephely befogadó- és hozzájáruló nyilatkozatok kiadására.  

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
9. Javaslat a FÜV Kft. részére tőketartalék átadására.  

Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Civil Kerekasztal 
Alapítvány.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
11. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Természetbarát 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
12. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Országos Nyugdíjas Polgári 

Egyesület Helyi Szervezete. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
13. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásra.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
14. Egyebek 
 

Rendelet száma Rendelet tárgya 

9/2021(X.01.) 

Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-
testületének  
___ /2021. (  ) önkormányzati rendelete a 2021. évi 
költségvetési előirányzatairól. 

10/2021(X.01.) 

Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-
testületének a gyermekvédelmi ellátásokról, 
valamint az igénylés és a folyósítás rendjéről szóló 
____ / 2021. (      ) önkormányzati rendelete. 

11/2021(X.01.) 

Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-
testületének a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló ____ / 2021. (   ) önkormányzati 
rendelete. 

8/2021(IX.30.) 
A köztemetőkről és a temetkezésről szóló 33/2009. 
(IX.2.) önkormányzati rendelet módosítása. 



 
 

Határozat száma Határozat tárgya 

15/2021(IX.30.) 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő- 
testület 2021. évi gazdálkodás féléves beszámolója. 

16/2021(IX.30.) Tájékoztató a 2020. évi konszolidált beszámolóról. 

17/2021(IX.30.) 
Füzesabony Város Önkormányzat 2021. évi 
közbeszerzési tervének módosítása. 

18/2021(IX.30.) 
Telephely befogadó- és hozzájáruló nyilatkozat 
kiadása. 

19/2021(IX.30.) FÜV Kft. részére tőketartalék átadása. 

20/2021(IX.30.) 
Támogatási kérelem- Füzesabonyi Civil Kerekasztal 
Alapítvány. 

21/2021(IX.30.) 
Támogatási kérelem- Füzesabonyi Természetbarát 
Egyesület. 

22/2021(IX.30.) 
Támogatási kérelem- Országos Nyugdíjas Polgári 
Egyesület Helyi Szervezete. 

23/2021(IX.30.) 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozás. 

 
Füzesabony, 2021. október 13. 
 
 
 
 
 
________________________________ ______________________________ 
 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika Molnár Richárd 
 jegyző  alpolgármester 

 

  



J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros nyilvános képviselő-testületi 

üléséről. 
 
Ideje: 2021. szeptember 30- án 15:00 óra 
 
Jelen vannak: Molnár Richárd alpolgármester, Ragó Attila képviselő, 

Kovácsné Szűcs Noémi képviselő, Veres Péter képviselő, 
Sipos Attila képviselő 

 
Nem jelent meg: Nagy Csaba polgármester, dr. Gondos István képviselő, Gál 

Ilona képviselő, Valyon István képviselő 
 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző, dr. Bán János 

aljegyző, Gombos Imréné megbízott gazdálkodási 
irodavezető, Bakos Zsoltné könyvelési- költségvetési és 
ellátási csoportvezető, Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és 
igazgatási irodavezető, 

 
Jegyzőkönyvvezető: Forgó Krisztina 
 
Molnár Richárd alpolgármester: 
Tisztelettel köszöntöm képviselő-testületi ülésen megjelenteket, és a Városi Televízió 
nézőit. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 5 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes. Az SZMSZ rendelkezései alapján került összehívásra a mai soros 
képviselő- testületi ülés. A napirendi pontok kiküldésre kerültek, ehhez módosító 
javaslat nem érkezett. 
Így teszem fel szavazásra a napirendek elfogadását! Aki egyetért, a napirendi pontok 
megtárgyalásával, kérem szavazzon! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület a napirendi pontok megtárgyalását 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadta. 
 
Molnár Richárd alpolgármester tájékoztatja a képviselő- testületet a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, illetve a 60 napon túli tartozásokról. 
 

  



N A P I R E N D : 
 
1. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata képviselő-testületének  

___ /2021. (  ) önkormányzati rendeletére a 2021. évi költségvetési 
előirányzatairól. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Megkérem Gombos Imrénét, hogy ismertesse a 
napirendet. 
 
Gombos Imréné: Köszönöm szépen. A pénzügyi bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést, ezt néhány szóban összefoglalnám. Az Önkormányzat 2021. évi 
költségvetése 2021. februárban került elfogadásra, az 1/2021. számú rendelettel. A 
rendelet bevételi és kiadási főösszege 3.971.521.000.- Ft. A félév során 449.254.000.- 
Ft előirányzattal növekedett mind a bevételi mind pedig a kiadási oldalon. A bevételi 
előirányzat módosult bérkiegészítés kompenzációjával, szociális ágazatban dolgozók 
pótlékával, működési célú költségvetési támogatással, szolidaritási hozzájárulással, 
kamerarendszer támogatással és pályázati támogatásokkal, itt kiemelném a bölcsőde 
fejlesztést. A kiadási oldalon a kapott támogatások bevételek felosztása aszerint 
történt, hogy milyen jogcímre érkezett a bevétel. Személyi juttatásokra, munkaadót 
terhelő járulék, dologi kiadás, törvényen alapuló befizetésekre, intézményi beruházásra 
és felújítási célokra került felosztásra. A pénzügyi bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a rendelet módosítást, kérem, a tisztelt képviselő- testületet, hogy 
fogadja el a rendeletet. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm, kérdezem képviselő társaimat van- e 
ezzel kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? 
 
Sipos Attila képviselő: Könyvvizsgáló urat szeretném megkérdezni, hogy ő hogyan 
látja az előirányzatokat, mennyire stabil a költségvetés az ő szempontjából? 
 
Molnár László: Tisztelt képviselők, szerintem ezzel a költségvetéssel lényeges 
probléma nincs. 
 
Sipos Attila képviselő: Köszönöm. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Egyéb kérdése van- e valakinek? 
 
Ragó Attila képviselő: Nem feltétlenül a költségvetés témához kapcsolódóan, azt 
szeretném megkérdezni, hogy van- e információ arról, hogy hogyan teljesülnek az 
éves adóbevételek? 
 
Gombos Imréné: Igen. Az egy következő napirend, de akkor ismertetem most. Az 
iparűzési adóbevételnek az eredeti előirányzata 418.000.000.- Ft amiből teljesült 
félévre, június 30-ig 10.395.000.- Ft, 76%- ban teljesült az előirányzathoz képest. 
Kommunális adóbevételre 18.000.000.- Ft lett betervezve, ebből 8.287.000.- Ft telesült 



június 30-ig, ez 46%. Az egyéb közhatalmi bevételeink, egyéb bevételek, pótlékok 
3.800.000.- Ft lett betervezve, amiből 714.000.- Ft teljesült félévre. 
 
Ragó Attila képviselő: Köszönjük szépen. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Egyéb kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a rendelet javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, kézfelnyújtással 
jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
rendeletet. [9/2021(X.01.) önkormányzati rendelet – 1. sz. melléklet]. 
 
 
2. Javaslat Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a 

gyermekvédelmi ellátásokról, valamint az igénylés és a folyósítás rendjéről 
szóló ____ / 2021. (      ) önkormányzati rendeletére.  
Előterjesztő: Veres Péter ESZB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Megkérem Veres Péter képviselőt, ismertesse a 
napirendet. 
 
Veres Péter képviselő: Köszönöm, a szót alpolgármester úr. A szociális bizottság 
megtárgyalta a rendelet módosítását és egyhangúan támogatta. Kérem, a testület 
további támogatását a rendelet módosításához. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm szépen. Kérdezem képviselő társaimat 
van- e ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? 
 
Sipos Attila képviselő: Valamilyen szakmai összegzést kérnék a napirendhez. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Megkérem dr. Bán János aljegyzőt, egészítse ki a 
napirendet. 
 
dr. Bán János: Arról van szó, hogy ugyan egy új rendeletet alkot a képviselő- testület, 
de a régi rendeleten alapul. Tulajdonképpen egy finomhangolást végeztünk ezen a 
rendeleten, ami az jeleni, hogy még jobban illeszkedjen a jogrendszerhez, ezért a 
magasabb szintű jogszabályban szabályozott részeket, vagy nem pontosan leírt 
részeket vettük ki a rendeletből. Tulajdonképpen ugyanaz a lényege a rendeletnek, 
mint az előzőnek. Köszönöm szépen. 
 
Sipos Attila képviselő: Tehát új elemek nem kerültek bele, csak a régi lett 
aktualizálva. 
 
dr. Bán János: Így van. 
 



Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm. Más észrevétel? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a rendelet javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, kézfelnyújtással 
jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
rendeletet. [10/2021(X.01.) önkormányzati rendelet – 2.sz. melléklet]. 

 
3. Javaslat Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a 

szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló ____ / 2021. (   ) 
önkormányzati rendeletére.  
Előterjesztő: Veres Péter ESZB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Megkérem Veres Péter képviselőt, ismertesse a 
napirendet. 
 
Veres Péter képviselő: A napirendet a szociális bizottság megtárgyalta és szintén 
egybehangzóan támogatta ezt a rendelet módosítást. Erre a módosításra azért van 
szükség, hogy a települési támogatásokra vonatkozóan jobban elváljanak a 
polgármesteri illetve bizottsági hatáskörök. Kérem a testület támogatását, a rendelet 
módosításának elfogadására. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm. Más észrevétel? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a rendelet javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, kézfelnyújtással 
jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
rendeletet. [11/2021(X.01.) önkormányzati rendelet – 3.sz. melléklet]. 
 
4. Javaslat a köztemetőkről és a temetkezésről szóló 33/2009. (IX.2.) 

önkormányzati rendelet módosítására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Ez a módosítás azért szüksége, hiszen pár hónappal 
hamarabb Füzesabony Önkormányzata megbízta a FÜV Kft.-t az északi városrészen a 
temetőben urnahelyek létesítésével. Összesen 200 új urnahely megépítésére volt 
megrendelés, ebből 144 már elkészült és át is adta az Önkormányzat részére a 
munkaterületet. Itt a további kezelésével kapcsolatban a Polgármesteri Hivatal 
értékesítené az új urnahelyeket. Az összegek meghatározásra kerültek, egy urnahely 
30.000.- Ft +ÁFA, egy dupla, családi urnahely pedig 60.000.- Ft +ÁFA. Ezt azzal a 
céllal tesszük, hogy az ebből befolyt összeget a déli városrész temetőjének fejlesztésre 
szeretnénk fordítani. Ennek a 200 db urnahelynek a költsége több mint 6.000.000.- Ft 
volt. Erről szól az előterjesztés. Ezzel kapcsolatban van- e kérdés? 
 
Ragó Attila képviselő: Nekem az lenne a kérdésem, hogy déli városrészen létesítendő 
urnafalat elő tudjuk- e finanszírozni, vagy meg kell várnunk, amíg ezek a helyek 
elkelnek? 



 
Molnár Richárd alpolgármester: Ezzel kapcsolatban az a meglátás, hogy a déli 
városrészi temetőben van még szabad urnahely, viszont az 2015-ben közmunka 
program keretében lett megépítve, a ravatalozó mellett egy urnafal és ott még vannak 
szabad helyek. Viszont sokan a telepi városrészről ide temetkeztek és most szeretnék 
visszahozni a hozzátartozójukat a telepi részre. Így a déli részen lesz még szabad hely, 
de természetesen, ha van rá igény, akkor ezt előre lehet hozni, van rá mód és lehetőség 
is, de azt gondolom, hogy ez még nem indokolt. 
 
Ragó Attila képviselő: Köszönöm. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Egyéb kérdése van- e valakinek? Amennyiben 
nincs, szavazásra teszem fel a rendelet javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, 
kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
rendeletet. [8/2021(IX.30.) önkormányzati rendelet – 4.sz. melléklet]. 
 
5. Tájékoztató Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2021. 

évi gazdálkodásának féléves beszámolójáról. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Megkérem, Gombos Imrénét ismertesse a 
napirendet. 
 
Gombos Imréné: Ez egy tájékoztató a költségvetés féléves helyzetéről. A bevételi és 
kiadási főösszeg 3.971.521.000.- Ft –al került elfogadásra, ami fél évre 
4.420.775.000.- Ft- ra módosult. A bevételi teljesítés 99%-on áll, ami azt is mutatja, 
hogy a várt összegek befolytak, az OTP és a Magyar Államkincstárnál vezetett 
számlákon vannak. A kiadás teljesítése összességében 1.416.714.000.- Ft, tehát a 
kiadás még csak 32%- ban teljesült ebben az évben. Az adóbevételeket az előbb már 
ismertettem. Az adóbevételek teljesítése alapján elmondható, hogy a fizetési morál 
nagyon jó úgy a magánszemélyek, mint a vállalkozások részéről is. Az iparűzési adó 
1%- os kiesése miatt a veszélyhelyzettel összefüggésben a 25.000 főnél nem nagyobb 
lakosságszámú települési önkormányzati támogatást kaptunk, 22.565.000.- Ft 
összeget. Ez nem az iparűzési adóbevételnél jelentkezik, hanem az állami 
bevételeinknél. Az intézményeink 2021. első félévében véleményünk szerint 
zökkenőmentesen tudtak üzemelni. A folyószámlahitelt az Önkormányzat az első félév 
során nem vett igénybe. Köszönöm szépen. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Kérdezem, képviselő társaimat van- e ezzel 
kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, szavazásra teszem 
fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 



 
15/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2021. szeptember 30-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és a 2021. évi féléves pénzügyi helyzetről 
szóló tájékoztatót elfogadta. 
 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika Jegyző 
 Gombos Imréné mb. gazdálkodási irodavezető 
 
6. Tájékoztató a 2020. évi konszolidált beszámolóról. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Kérem, Gombos Imrénét ismertesse a napirendet. 
 
Gombos Imréné: A költségvetés 2020. évre vonatkozó beszámolót, valamint a 
konszolidált beszámolót az államháztartás számvitelről szóló kormányrendeletben 
meghatározottak szerint készítettük el. Az összevont konszolidált beszámolót a 
Magyar Államkincstár készíti el és megküldi az Önkormányzat részére. Ezt megkapta 
Füzesabony Város Önkormányzata is 2020. évi szakmai beszámolójának valódiságát 
és szabályszerűségét a könyvvizsgáló felülvizsgálta, véleményét kialakította és a 
könyvvizsgálói záradékot elkészítette. A könyvvizsgálat során auditálási eltérést nem 
állapított meg, a könyvvizsgálói hitelesítő záradékot korlátozás nélkül kiadta. 
Könyvvizsgáló úr a véleményét leírta: Az Önkormányzat éves összevont konszolidált 
beszámolója megbízható és valós képed ad az Önkormányzat 2020. december 31-én 
fennálló vagyoni és pénzügyi helyzetéről, valamint az ezen időponttal végződő üzleti 
évre vonatkozó jövedelmi helyzetéről. A Magyarországon hatályos az államháztartás 
számviteléről szóló 4/2013 kormányrendelet, valamint a számvitelről szóló 2000. évi 
100. törvénnyel összhangban van. Ezt a véleményt kapta a 2020. évi konszolidált 
beszámoló.  
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm a kiegészítést.  
 
Molnár László: Én csak egy gondolatot szeretnék hozzáfűzni, elég régóta dolgozom 
együtt a képviselő- testülettel és a kolléganőkkel is, én azt gondolom, hogy ez a 
beszámoló rendben van, nem akarok emlékeztetni senkit, hogy volt ez korábban 
másképp is. Köszönöm szépen. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Ennek örülünk, köszönöm szépen. Kérdezem, 
képviselő társaimat van- e ezzel kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? 
Amennyiben nincs, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért 
kérem, kézfelnyújtással jelezze! 
 



Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 
 
 

16/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2021. szeptember 30-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és a 2020. évi konszolidált beszámolóval 
kapcsolatos tájékoztatót elfogadta. 
 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika Jegyző 
 Gombos Imréné mb. gazdálkodási irodavezető 
 
7. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata 2021. évi Közbeszerzési 

Tervének módosítására.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Megkérem Schmetzné dr. Balogh Szilviát, 
ismertesse a napirendet. 
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia: Az Önkormányzatnak minden év március 31- ig el 
kell fogadni a közbeszerzési tervét. A közbeszerzési terv elkészítésekor, az akkor 
ismert éves közbeszerzéseinket szerepeltetjük. Most szükséges a központi orvosi 
ügyeleti ellátás közbeszereztetése, ugyanis lejár a jelenlegi szerződés az ellátóval. 
Ezért szükséges a közbeszerzési tervünket módosítani és ezt a tervezett közbeszerzési 
eljárást ebben szerepeltetni. Ezt tartalmazza az előterjesztés és ennek kérjük 
jóváhagyását, ezt az előterjesztést a bizottság elfogadta és jóváhagyta. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm szépen. Kérdezem, képviselő társaimat 
van- e ezzel kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, 
kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 
 

17/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzata a 2021. évi Közbeszerzési Tervének módosítását 
az 1.sz. melléklet szerinti tartalommal elfogadta. 
 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 



8. Javaslat telephely befogadó- és hozzájáruló nyilatkozatok kiadására.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Ismét kérem Schmetzné dr. Balogh Szilviát 
tájékoztasson az előterjesztésről. 
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia: Az UniCorp Biotech Kft. azzal a kéréssel kereste meg 
az Önkormányzatot, hogy a Szihalmi út 16. szám alatti volt varroda épületében 
telephely létesítéséhez adja hozzájárulását. A főtevékenységi köre gyógyászati 
termékek kereskedelme és szakértése tevékenység. Ennek a tevékenységnek a 
bejegyzéséhez kérik a képviselő- testület jóváhagyását. Az előterjesztésben gyógyszer 
és gyógyászati termék kis- és nagykereskedelme szerepelt még tevékenységként, tehát 
ennek az új tevékenység módosításával kérjük a jóváhagyást, amit a bizottság 
jóváhagyott.  
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm szépen. Kérdezem, képviselő társaimat 
van- e ezzel kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, 
kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 
 

18/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete jelen nyilatkozattal hozzájárul 
ahhoz, hogy az 1/1 arányú tulajdonát képező, Füzesabony, Szihalmi u. 16. sz. alatti 
1235-helyrajzi számú ingatlan az UniCorp Biotech Kft (1126 Budapest, Tóth Lőrinc 
utca 41.) fióktelepeként szolgáljon és fióktelepként bírósági nyilvántartásba kerüljön 
gyógyászati termékek kereskedelme és szakértése tevékenység végzéséhez.  
  
Megbízza a testület a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételre.  
 
 Határidő: Azonnal 
 Felelős: Nagy Csaba Polgármester 
 
9. Javaslat a FÜV Kft. részére tőketartalék átadására.  

Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Erre azért van szükség, mert a telepi részen 
megépített élőfüves és műfüves sportpályához az MVM Zrt. fejlesztése szükséges, 
hiszen a műfüves pálya megépítése már megtörtént, de az átadás addig nem tud 
megtörténni, amíg a teljes villamos hálózat, világító berendezések nem kerülnek 
beüzemelésre, ezt a terhelést a meglévő hálózat nem bírja el, ezért szükséges a bővítés. 
Ehhez 180 Amper igényt kell benyújtani az MVM Zrt. felé ennek van díja és költsége, 
ami 702.000.- Ft +ÁFA tehát 891.540.- Ft. Azért kéri a FÜV Kft., hogy tőketartalékba 



helyezzük át ezt a pénzösszeget, hiszen ő az üzemeltető és ezt az összeget ki kell 
fizetni ahhoz, hogy a hálózatbővítés megvalósulhasson, így átadhatóvá válik a 
műfüves pálya. Röviden erről szól az előterjesztés. Ezzel kapcsolatban kérdés van- e? 
 
Sipos Attila képviselő: A tervek szerint mikorra várható az átadás? 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Remélhetőleg 45- 60 napon belül, de ez a 
szolgáltatótól függ, azért kell minél hamarabb ezt az összeget kifizetni és a 
csatlakozási szerződést aláírni, ezt követően tud elindulni a munka. Ezt a szolgáltató 
dolgozói fogják elvégezni, a teljes óracserét és a hozzátartozó berendezések cseréjét, 
illetve a hálózatot bővíteni kell. Remélhetőleg ez 45- 60 napon belül tartható, így még 
az idén átadásra kerülhet a műfüves pálya teljes egészében.  
 
Molnár Richárd alpolgármester: Kérdezem, képviselő társaimat van- e ezzel 
kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, szavazásra teszem 
fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 
 

19/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2021. szeptember 30-án 
megtartott ülésén úgy határozott, hogy a FÜV Kft részére átadja a teljesítmény 
bővítéshez szükséges 891.540 Ft-ot tőketartalékba helyezett véglegesen átadott 
pénzeszközként.  
 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Civil Kerekasztal 

Alapítvány.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Megkérem Kovácsné Szűcs Noémi képviselőt, 
hogy ismertesse a napirendet. 
 
Kovácsné Szűcs Noémi képviselő: Tisztelt képviselő- testület! A Civil Kerekasztal 
kérelmét bizottságunk megtárgyalta, 200.000.- Ft- ot kértek, ezt utasítottuk vissza az 
előző testületi ülésünkön, a bizottság 100.000.- Ft- ot javasol elfogadásra, mint előző 
alkalommal. 
 
Ragó Attila képviselő: Azzal szeretném kiegészíteni, hogy előző alkalommal azért 
került elutasításra mivel nem felelt meg a jogi előírásoknak, de azóta a hiánypótlást 
benyújtották. 
 



Molnár Richárd alpolgármester: Kérdezem, képviselő társaimat van- e ezzel 
kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, szavazásra teszem 
fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 
 

20/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2021. szeptember 30-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Civil Kerekasztal Alapítvány által benyújtott kérelemre 100.000.- Ft vissza nem 
térítendő támogatást hagy jóvá. 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
11. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Természetbarát 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Átadom a szót Kovácsné Szűcs Noéminek. 
 
Kovácsné Szűcs Noémi képviselő: Az előző kérelem benyújtásakor a mandátum le 
volt járva, ezt azóta pótolták, a bizottság 100.000.- Ft- ot javasol elfogadásra a 
képviselő- testület felé. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm szépen. Kérdezem, képviselő társaimat 
van- e ezzel kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, 
kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 
 
 

21/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2021. szeptember 30-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Természetbarát Egyesület által benyújtott kérelemre 100.000.- Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 



12. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Országos Nyugdíjas Polgári 
Egyesület Helyi Szervezete. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Kovácsné Szűcs Noémié a szó. 
 
Kovácsné Szűcs Noémi képviselő: Nagyon szép pályázatot adtak be, tökéletesen 
lebontva, hogy mire szeretnék költeni a támogatást. A bizottság 200.000.- Ft- ot 
szavazott meg a társszervezetekkel való kapcsolattartásra. Elfogadásra javasoljuk a 
képviselő- testület felé. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm szépen. Kérdezem, képviselő társaimat 
van- e ezzel kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, 
kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 
 

22/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2021. szeptember 30-i  ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Országos 
Nyugdíjas Polgári Egyesület Helyi Szervezete által benyújtott kérelemre 200.000.- Ft 
vissza nem térítendő támogatást hagy jóvá. 
 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
13. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásra.  
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 

 
Molnár Richárd alpolgármester: Kovácsné Szűcs Noémié a szó. 
 
Kovácsné Szűcs Noémi képviselő: Ezt a napirendi pontot is megtárgyalta a 
bizottságunk, több éve csatlakozunk már a Busra Hungarica Ösztöndíj pályázathoz és 
most is javasoljuk a csatlakozást. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: Köszönöm szépen. Kérdezem, képviselő társaimat 
van- e ezzel kapcsolatosan valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, 
szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért kérem, 
kézfelnyújtással jelezze! 
 
Megállapítom, hogy a képviselő- testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a 
határozati javaslatot. 



 
23/2021. (IX.30.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz. Az 
„A” típusú pályázat esetében maximum 10 főt 5.000.- Ft-tal kíván támogatni, a „B” 
típusú pályázat esetében maximum 2 főt 3.000.- Ft-tal kíván támogatni, mely 
betervezésre kerül a 2022. évi költségvetésbe. 
 
 Határidő: értelem szerint 
 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
 
 
Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Molnár Richárd alpolgármester a képviselő-
testület nyilvános ülését 15:35 órakor bezárja. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

 
_____________________________ ____________________________ 
 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika Molnár Richárd 
 jegyző alpolgármester 


